



香港學界體育聯會

HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迴密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kin Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: regional@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

Payment Method of Student Registration Fee in March

To: Principal and P.E. Panel of all member schools

The Federation's financial year ends on 31 March each year. Please note that **only cash or cheque payment will be accepted for collection of registration card in person or by post during the period from 1 March to 31 March 2019.** In addition, member schools are kindly requested **to settle all outstanding registration fees on or before 15 March 2019.**

Should you have any enquiries, please feel free to contact Secretariat on 2711 9182 (HK & Kowloon region) or 2711 2823 (NT region).

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 1st February 2019

三月份運動員註冊證繳費事宜

由於每年 3 月 31 日為聯會年度財務結算日，於 **2019 年 3 月 1 日至 3 月 31 日期間親身或以郵寄方式領取運動員註冊證均必須以現金或支票繳付費用。**此外，敬請各會員學校於 **2019 年 3 月 15 日或以前清繳所有未付之註冊費用。**

如有任何查詢，請致電 2711 9182 (港九地域) 或 2711 2823 (新界地域) 與秘書處聯絡，謝謝。

此致
各會員學校校長 及 體育主任

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零一九年二月一日